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Abstract (en)
The package for food products consists of a bottom part (10), a lid part (20) and a product carrier (30) for receiving individual items. To improve and
maintain the outer appearance of the package, provision is made for the product carrier (30) to have a peripheral edge region (32) which projects
over the free edge (111) of the bottom part (10), has a sloping surface (330) descending in the direction of said bottom part and supports the lid part
(20). The lid part (20) has a transitional slope (230) which is matched to the inclination of the sloping surface (330) of the product carrier. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Packung für Nahrungsmittel besteht aus einem Bodenteil (10), einem Deckelteil (20) und einem Warenträger (30) zur Aufnahme von
Einzelstücken. Zur Verbesserung und Aufrechterhaltung des äußeren Erscheinungsbilds der Packung ist vorgesehen, daß der Warenträger (30)
einen umlaufenden Randbereich (32) aufweist, der den freien Rand (111) des Bodenteils (10) überragt, eine in dessen Richtung abfallende
Schrägfläche (330) aufweist und den Deckelteil (20) stützt. Der Deckelteil (20) weist eine Übergangsschräge (230) auf, die der Neigung der
Schrägfläche (330) des Warenträgers angepaßt ist.
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